
Referat fra bestyrelsesmøde i Åbenrågade tirsdag den 5. Maj 2020 

 

 

1. Alle hovedindgange har fået en hovedrengøring 

2. Udskiftning til nye brandsikre døre er godt i gang. (Der er ikke sat brevsprække i døren, da den 

dermed ikke kan fungere som branddør.) 

3. Det nye dørtelefon og låsesystem med chip fungerer, etagenumre på dørtelefonpanelet vil blive 

rettet, så de står i rækkefølge, vi ved ikke helt hvornår. 

4. Renovering af selskabslokalet går snart i gang. Lokalernes bygningskonstruktioner undersøges 

lige for øjeblikket. 

5. Der er sat film på glaspartiet ved elevatoren, der beskytter kablerne mod solens uv stråler,  

Lampen i elevatoren vil blive gjort ren. 

6. Komposten flyttes, så den ikke er så synlig. 

7. Oasen (have) vil fremover blive passet af en havemand med passende intervaller. Vore 

viceværter har meget travlt, og kan derfor ikke også nå denne opgave. Da mange nyder Oasen, 

har vi besluttet at prioritere at den ser velplejet og hyggelig ud. Det har ikke været muligt, at 

arrangere et haveudvalg endnu. 

 

Referent  Bente 


